
 
 

1 
 

 

 

 

 

 

 

VÝROČNÁ SPRÁVA 
 

Študentskej firmy 

2023/24 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gymnázium Jána Adama Raymana, Mudroňova 20, Prešov 

 



 
 

2 
 

 

CHARAKTERISTIKA FIRMY 
 

Názov spoločnosti: GARADIČE, š.f 
Sídlo:  Gymnázium Jána Adama Raymana, Mudroňova 20, 080 01 Prešov 
Predmet podnikania:  organizovanie školských akcií, predaj doplnkového tovaru, 

príležitostný predaj 
Počet akcií:  100 ks 
Cena za jednu akciu:  5 € 
Vstupný kapitál: 500 € 
 
Vyučujúci:  RNDr. Zuzana Mackovjaková 
Konzultant z praxe: Marián Stráňavský 
Konzultantky: Jana Kantorisová, Katarína Karaffová, Ema Kostecká 
Dozorná rada:  Jana Beľušková, Melánia Čopáková, Alexandra Lichvárová 
 PeadDr. Martina Kušnírová   
 
Združenie bolo založené dňa:   02.10.2023  
Registrácia zmluvy o združení:  09.10.2023   
Zakladacia listina vydaná dňa:  26.10.2023  
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ĽUDSKÉ ZDROJE  
  

 Našou viceprezidentkou ľudských zdrojov bola Sophia Mária Bačová. Úlohou oddelenia 

bola najmä starostlivosť o súdržnosť a dobré vzťahy medzi členmi firmy, ale i smerom ku 

zákazníkom. Motivácia, odmeňovanie a teambulding boli hlavnými zámermi. 

 Na začiatku sme si rozdelili pozície do 4 oddelení, aby sme mali rovnomerne rozložené 

sily a každý sa venoval a zlepšoval vo svojej oblasti. Samozrejme, ak sme mali toho viac na 

niektorom oddelení, tak sme si vzájomne pomáhali. Učili sme sa spoločnej spolupráci. V prípade 

nejakých komplikácií sme nemali problém spolu komunikovať a nájsť spoločné riešenie. 

 

Pri založení firmy sme sa dohodli, že našou mesačnou mzdou bude 1€, ktoré budeme 

dostávať v hotovosti. Na konci obdobia pôsobenia firmy sme vyplácali aj odmeny podľa 

odpracovaných hodín. 

 Začiatkom každého mesiac sme mali stretnutie s naším konzultantom z praxe - pánom 

Stráňavskym. Vždy si našiel čas, rozprával sa s nami, dával užitočné rady a pomohol vybaviť 

všetko čo bolo potrebné. Dokonca sme mali teambulding v jeho podniku, kde nám otvoril dvere 

do vnútra ozajstnej firmy. Čas strávený s ním bol veľmi užitočný a nápomocný. K dispozícií sme 

mali aj konzultantky na našej škole - dievčatá, ktoré boli v minuloročných firmách. Tie nám boli 

najväčšou oporou hlavne na začiatku, kedy sme boli ako malé rybky hodené do oceánu. Práve 

ony nás nasmerovali a predali užitočne know-how. Veľmi si ako firma vážime ich čas, snahu 

a úsilie, ktoré sa rozhodli do nás investovať.  

 Prínosom určite bola aj dozorná rada a stretnutie s ňou. Dôsledne sme ich oboznámili 

s činnosťou firmy. Dievčatá nám tiež dali spätný, ich osobný pohľad na činnosť a chod našej 

firmy. 
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 Tohtoročná firma bola úspešná aj mimo podnikania na pôde školy. Pracovali sme počas 

celého roka aj na osobnom raste. Zúčastnili sme sa viacerých online webinárov (hlavne v jeseni) 

a aj súťaží: 

• Ideathon v zložení Júlia Berežňáková, Natália Potočňáková, Eva Pullmanová a Zuzana 

Tomášová. Kde sa nám podarilo vyhrať 2. a 3. miesto. 

• Re-power camp v zložení Júlia Berežňáková, Natália Potočňáková, Zuzana Tomášová, 

Peter Pribiš, Emma Korkobcová a Eva Mária Dužďová (Emmka a Evka neboli súčasťou 

zamestnancov firmy). Domov sme si odniesli 3. miesto. 

• Mladý Marketér sa zúčastnila Júlia Berežňáková, ktorej sa podarilo dostať do finále a tak 

zabojovať o titul Mladý Marketér 2024. 
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MARKETING 
 

Naším viceprezidentom marketingu bol Juraj Dučai. Úlohou zamestnancov oddelenia 

marketingu, bolo čo najlepším spôsobom podať informácie zákazníkom. Prezentovali sme naše 

spoločenské akcie, výrobky a náš bufet.  

Firmu sme propagovali rôznymi spôsobmi: 

• Web: https://www.gjar-po.sk/ziackafirma/onas.html 

• Instagram: https://www.instagram.com/garadice_sf/# 

• TikTok: https://www.tiktok.com/@garadice_sf 

• Školský rozhlas a EduPage 

• QR kódy, ktoré sme umiestnili po škole 

• Plagáty, ktoré boli umiestnené na najviac frekventovaných miestach v škole 

 

               

  

https://www.gjar-po.sk/ziackafirma/onas.html
https://www.instagram.com/garadice_sf/
https://www.tiktok.com/@garadice_sf
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Najintenzívnejšie sme využívali Instagram. Komunikácia so zákazníkom niekedy vie byť 

komplikovaná a náročná (hlavne v online priestore), no práve Instagram sa nám osvedčil. Dizajn 

bol vždy pre zákazníkov veľmi lákavý a atraktívny. Snažili sme sa farby ladiť k téme akcie, 

prípadne sme často využívali zelenú farbu - pretože ju máme použitú v logu. 

 Vzhľadom na to, že na pôde školy sa už nachádza jeden bufet, tak sme mali 

o konkurenciu postarané. Museli sme vymyslieť niečo nové, niečo čo sa v bufete nenachádza 

a bude sa dobre predávať. Zväčša sme predávali čerstvé produkty, ktorých výrobu sme si 

zastrešovali práve my. Skvelým marketingovým ťahom boli aj naše vernostné karty, ktoré nám 

zabezpečovali stálych zákazníkov. 

 

VÝROBA 
 

 Naším viceprezidentom výroby bol Richard Ružbarský. Toto oddelenie sa venovalo 

príprave a výrobe produktov, ktoré sme tento rok ponúkali či už v bufete alebo na eshope.  

V bufete sme mali príležitostné predaje, kde si zákazníci mohli zakúpiť rôzne pochutiny 

(wafle, kakauko, zmrzlinu, punč, cookies..). Pred každým predajom bolo potrebné najprv 

premyslieť a vypracovať zoznam surovín, ktoré budeme potrebovať. Mnohokrát sme sa 

stretávali minimálne polhodiny pred predajom, aby sme stihli pripraviť, nachystať alebo upiecť. 

Vždy sme sa snažili mať čo najčerstvejšie produkty, takže sme piekli až ráno pred predajom. 

Veľmi sa nám darilo pri predaji kakauka, pretože prinieslo zákazníkom nostalgiu z detstva. V 

rámci motivačných pondelkov sme mali pripravené motivačné citáty, ktoré sme zákazníkom 

pridali k objednávke. Celkovo práca pri predaji a v bufete bola dobrou skúsenosťou. Ani sme si 

neuvedomili a naše predaje sa stali malými teambuildingmi. Naučili sme sa spolupracovať ako 

jeden tím. Mali sme vždy určené kto a kedy bude cez prestávku predávať. Veľmi rýchlo sa bufet 

stal našim domovom a obľúbili sme si ho.  
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Po novom roku sa nám podarilo spustiť eshop, kde 

si naši zákazníci mohli zakúpiť merch (vak, zošit, ceruzka, 

odznak, mikina a tričko...). Dizajn sme si sami navrhli 

a keďže sme si nevedeli vybrať a zhodnúť sa, ktorý sa nám 

najviac páči, tak sme to nechali na zákazníkoch. Využili 

sme Instagram, kde sme dali všetky návrhy a nechali ľudí 

hlasovať. 

 

 

 

 

 

  



 
 

8 
 

V spolupráci so školským 

parlamentom sme zorganizovali ples 

s témou Candy GJAR. Išlo sa 

o hromadné, väčšie podujatie. Táto 

skúsenosť bola veľmi obohacujúca, 

pretože sme mali možnosť nazrieť do 

zákulisia a zistiť ako sa organizujú 

takéto spoločenské akcie.  

 

 

 

 

FINANCIE 
 

Oddelenie financií viedol jeho viceprezident Peter Pribiš spoločne s účtovníčkou Natáliou 

Potočňákovou. Počas celej existencie firmy viedli finančný denník so všetkými transakciami. 

Podieľali sa taktiež na cenotvorbe jednotlivých produktov. Pre zamestnancov vyplácali všetky 

odmeny a mzdy. Na začiatku marca absolvovala firma aj daňovú kontrolu v Košiciach, kde si 

posvietili na naše záznamy vo finančnom denníku. 

Hospodárenie firmy dopadlo vďaka úspešným predajom veľmi dobre. Konečný zisk (viď. 

Tabuľka 1) prerozdelíme najmä medzi našich akcionárov vo forme dividend (viď. Tabuľka 2). 

Zvyšok je určený na likvidáciu firmy. 

Tabuľka 1: celkové hospodárenie 

Základné imanie 500,00 € 

Príjmy 11 015,95 € 

Výdavky 10 651,75 € 

Zisk 364,20€ 

Daň (15%) 54,00 € 

Čistý zisk 310,20 € 

Tabuľka 2: akcie a dividendy  

  

 

 

 

  Počet emitovaných akcií 100 ks 

  Nominálna hodnota jednej akcie 5,00 € 

  Celková hodnota upísaných akcií 500,00 € 

  Dividenda na akciu 3,00 € 

  Celkovo vyplatené dividendy  300,00 € 
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SLOVO NA ZÁVER OD VICEPREZIDENTOV 
 

„V tejto výročnej správe by som chcela vyjadriť poďakovanie všetkých členom firmy, 

konzultantom, učiteľom, žiakom.. Myslím si, za spolupráca vo firme prebiehala veľmi dobre. 

Navzájom sme sa spoznávali aj na teambuildingoch a tiež nebolo na škodu získavať nové 

skúsenosti ohľadom podnikania. Prípadný nečakaný problém sme vedeli spolu vyriešiť 

a vykomunikovať. Fungovať vo firme bolo fajn, mať bližší prehlaď o školských akciách, ukázať 

ľudom aká aktívna je naša škola a hlavne potešiť ich niečím pekným“ 

          Ľudské zdroje 

 

„V tejto výročnej správe by som chcel vyjadriť úprimné poďakovanie všetkým členom 

oddelenia výroby za ich tvrdú prácu, oddanosť a angažovanosť počas roka. Vaša neustála 

snaha a profesionalita viedli k úspechom, ktoré sme dosiahli ako tím. Bez vášho úsilia by sme 

nedosiahli také výnimočné výsledky. Vždy sme k práci vo fáze výroby postupovali dôsledne 

a maximálnou možnou hygienou. Som hrdý, že som mal možnosť pracovať s takýmto úžasným 

tímom.“ 

          Výroba 

„V tejto výročnej správe by som chcel vyjadriť úprimné poďakovanie všetkým členom 

oddelenia marketingu za ich neustálu snahu, kreativitu a oddanosť. Vaše úsilie a nadšenie 

vytvorili základ pre naše úspechy a prekročili očakávania. Vaša schopnosť identifikovať a využiť 

nové príležitosti v našom trhu nám umožnila dosiahnuť výnimočné výsledky. S radosťou si 

uvedomujem, že máme takýto skvelý tím ľudí, ktorí sú neustále pripravení prekonať výzvy 

a dosiahnuť nové míľniky.“ 

          Marketing 

 

„V tejto výročnej správe by som chcel vyjadriť hlbokú vďaku všetkým členom oddelenia 

financií za ich neoceniteľný prínos k úspechu našej spoločnosti. Vaša spoľahlivosť, presnosť 

a záväzok v oblasti financií boli kľúčové pre naše finančné zdravie a rast. Vaša práca bola 

rozhodujúca pre naše úspechy a som vám nesmierne vďačný za vašu oddanosť a profesionalitu. 

Nebyť špičkových ľudí, ktorí mali na starosť financie, neboli by sme tam kde sme.“ 

          Financie 
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SLOVO NA ZÁVER OD PREZIDENTKY 
 

 Odviedli sme veľký kus práce. Ani sme sa nenazdali a všetko to zbehlo ako voda. Počas 

nášho pôsobenia sme jednoznačne zanechali stopu. Snažili sme sa do každej aktivity, predaja, 

plánovania, súťaže či dizajnu vložiť kúsok seba. Viesť podnikanie bez skúseností bolo 

mnohokrát veľmi náročné a ťažké, no zvládli sme to bravúrne. Ja som právoplatne hrdá na 

tohtoročnú firmu a jej členov. Podarilo so nám objaviť skryté talenty a schopnosti, o ktorých sme 

ani nevedeli. Tento rok sa významne zapísal v našich životoch.  

 Vždy sme boli nútení komunikovať, či už medzi sebou alebo medzi zákazníkmi. Naučili 

sme sa spolupráci, konzistentnosti, disciplíne a mnohým iným mäkkým zručnostiam. Naučili 

sme sa s rozvážnou hlavou riešiť rôzne situácie. Počas pôsobenia sme si vyskúšali chod celej 

firmy a všetci sme za túto skúsenosť nesmierne vďační. 

 Ďakujem celej firme za spoluprácu, motiváciu a tvorivosť (som na vás všetkých hrdá). 

Špeciálne ďakujem nášmu konzultantovi pánovi Stráňavskému, pani učiteľke Zuzane 

Mackovjakovej, vedeniu školy, JA Slovensko, konzultantkám, dozornej rade, akcionárom... 

A predovšetkým naším verným zákazníkom, ktorý nás podporovali a využívali naše služby. 

 

GARADIČE je náš prvý schod k úspechu ...  
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SPRÁVA DOZORNEJ RADY 
 

 

Dozorná rada vykonávala svoju činnosť v súlade so stanovami študentskej firmy a platnou 

legislatívou. 

Počas pravidelného sledovania činnosti študentskej firmy dozorná rada venovala pozornosť 

dosiahnutým hospodárskym výsledkom, dôkladne preskúmala účtovné doklady a oboznámila 

sa s činnosťou predstavenstva. S radosťou môžeme oznámiť, že počas tohto sledovania sme 

nenašli žiadne porušenia stanov spoločnosti alebo platných právnych predpisov. 

Dozorná rada uskutočnila dôkladné preskúmanie výročnej správy, ktorú vypracovalo 

predstavenstvo študentskej firmy, a tiež účtovnej závierky za obdobie jej existencie. Zistili sme, 

že účtovná závierka spoľahlivo odzrkadľuje stav majetku, záväzkov a finančnú situáciu 

študentskej firmy GARADIČE k 30. aprílu 2024, ako aj výsledky hospodárenia počas tohto 

obdobia. Tieto dokumenty boli zostavené v súlade so všetkými príslušnými právnymi predpismi. 

S ohľadom na vyššie uvedené skutočnosti odporúčame valnému zhromaždeniu akcionárov 

schváliť výročnú správu, účtovnú závierku a návrh na zúčtovanie výsledku hospodárenia 

predstavenstvom. 

Týmto by sme my, členovia dozornej rady, radi vyjadrili svoje uznanie predstavenstvu 

a manažmentu spoločnosti za ich vynikajúcu prácu a úspechy v hospodárení. 

 

 

 

 

 

 

 


